
KSČM odsuzuje vále čnou politiku české vlády!
KSČM rozhodně protestuje proti neskrývaným válečnickým ambicím pravicové vlády
ODS,  KDU-ČSL,  TOP 09,  STAN a Pirátů.  Ta velmi  usilovně  podporuje současnou
eskalaci  napětí  v Evropě  a  válečné  přípravy  USA a  agresivního  válečného  paktu
NATO související  se  stávající  situací  na Ukrajině.  Součástí  této  politiky byl  vládou
schválený dar více než 4 tisíc kusů dělostřelecké munice za téměř 37 milionů korun,
směřovaný na Ukrajinu. Ministryně obrany Černochová však opakovaně zdůraznila, že
mohou následovat i další zbrojní dodávky a dokonce zmínila i možnost vyslání vojáků
Armády České republiky na Ukrajinu. Ostudná návštěva ministra zahraničí Lipavského
na jihovýchodě Ukrajiny pak byla demonstrací podpory nejen kyjevského režimu, ale i
válečných  příprav  a  symbolem  naprostého  úpadku,  do  kterého  se  dostala  česká
diplomacie.
Stále nové síly paktu NATO se v současnosti přesouvají na území střední a východní
Evropy.  Navzdory  mohutným  protestům  slovenských  občanů  a  jejich  většinovému
nesouhlasu  byla  před  několika  dny  prosazena  mezinárodní  dohoda  umožňující
ozbrojeným silám USA využívat letecké základny na Slovensku. Obdobnou smlouvu
umožňující  permanentní  přítomnost  vojsk  USA i  v  naší  zemi přitom prosazují  také
představitelé současného pravicového vládního slepence. V následujících dnech se
pak připravuje průjezd dosud největšího konvoje armády USA přes naše území. V
rámci provokačních vojenských manévrů  Saber  Strike 2022 by se mělo  republikou
směrem  na  východ  přesunovat  na  1800  vojáků  a  700  kusů  vojenské  techniky.
Navzdory mohutným propagandistickým kampaním a mediální  blokádě  demonstrují
proti  tomuto vývoji  lidé svůj  nesouhlas na řadě  shromáždění v České republice, na
Slovensku i v dalších zemích.      KSČM principiálně odmítá, aby se Česká republika
podílela  na  zvyšování  mezinárodního  napětí  a  nebezpečí  nové  války.  Komunisté
zásadně  nesouhlasí  s vojenskou i  politickou podporou válečných  příprav  ze  strany
české  vlády  a  zatahování  naší  země  do  možného  válečného  konfliktu.  KSČM
protestuje proti dalším přesunům vojsk paktu NATO směrem na východ a rozhodně
nesouhlasí  s jakoukoli  přítomností  cizích  vojsk  na  území  České  republiky.  KSČM
prosazuje snižování napětí v Evropě a řešení krize související se situací na Ukrajině
mírovými a diplomatickými prostředky, například v Normandském formátu, na základě
mezinárodního  práva,  Charty  OSN  a  Minských  dohod.  Společně  s mnoha  dalšími
občany  jsou  komunisté  odhodláni  udělat  vše  pro  to,  aby  bylo  nebezpečí  války
odvráceno.                                                                                               VV ÚV KSČM

»Projekt Nord Stream ukon číme«                            .
V úterý,  8.  února,   se  několikrát  mihl  v televizním  zpravodajství
americký prezident Biden.Stojí si ovšem zato zmíněná slova rozebrat.
Nord Stream 2 se totiž nenachází na americké předzahrádce, ale na
teritoriích Evropy. Biden tedy mluví za Evropu. Dala mu na to Evropa
právo? Nepochybuji o tom, že valná část zemí se bude chovat jako
naše vláda a souhlas dá. Možná dokonce s předstihem. O servilnosti
Fialovců  nemám pochyb.  Jenže ono je tu také Německo,  které se
neprozřetelně zbavilo jaderných a vlastně i fosilních elektráren nebo
se jich pomalu zbavuje. Plyn potřebuje a Němci nebudou chtít platit

několikanásobně víc za ten americký škodlivější pro ovzduší jen proto, že Američané
poručili. Zbývá se zeptat: Jak však Biden a jeho tým Nord Stream »ukončí«? Pošle do
Baltu potápěče, aby ho odřízli? Nebo ho náložemi zničí úplně? U Američanů je možné
všechno. Jim nestačí zavřít kohoutek, jímž nota bene nedisponují.Biden, když říkal, že
pokud Rusko vstoupí na území Ukrajiny, pak – cituji doslova – »projekt Nord Stream 2
ukončíme«. Ten  projekt  však  umožní  tisícům,  ne-li  milionům,  Evropanů  v době
energetické krize vařit, topit, svítit a fabrikám, které je zaměstnávají, vyrábět. Rusko
Západem vybájený případný útok na Ukrajině by jistě, beze sporu, také postihl. Evropu
však nepoměrně víc. A Američany? Těm by se konečně naplnil jejich sen a zkapalněný
břidlicový plyn by loděmi byl odeslán z amerických přístavů směrem na východ. Pršely
by dolary do kapes amerických akcionářů a američtí zaměstnanci v Texasu a jinde by
měli práci a tedy i důvod zvolit i příště tak starostlivého prezidenta, jako je 
Úplně se vžívám do role amerických nadlidí a uvědomuji si, že vlastně případný vstup
ruských  vojsk  na  Ukrajinu  si  přejí.  Proto  podněcují  Zelenského,  aby  dal  rozkaz
k provokaci.  A  dodávají  mu  k tomu  zbraně  a  střelivo.  A  kdyby  přece  jen  došlo
k vymyšlenému scénáři a Rusko na případnou ukrajinskou provokaci odpovědělo, sice
Zelenského nechají  »na  holičkách«,  ale  okamžitě  zaujmou Rusy nuceně  opuštěné
obchodní  příležitosti.  Zbrojní  průmysl  v USA by dostal  navíc  nové podněty a začal
chrlit další a další náboje a rakety. Ty zastaralé by prodal do Evropy a jelo by se dál.
Další americké základny by vznikaly »na pomezí« a platily by je »hostitelské« země.
Jde přece o jejich obranu. A Ukrajina? Na ní ani tak moc nebude záležet. Stala se
záminkou, a kdyby náhodou se jí podařilo získat »zpět« Krym, tak by to byl bonus. Co
na  tom,  že  tamní  ruskojazyčné  obyvatelstvo  to  nechce  akceptovat.  Prostě  by  se
vyměnilo za etnické Ukrajince, anebo by byli dotlačeni ke změně národnosti, jako tomu
je na Oděssku a Charkovsku. Černé moře by se pak stalo americkou »malou louží«.
Tak nějak Biden myslí. Zapomíná však, že zatím každý, kdo si chtěl podřídit Rusko
s válečnou sekerou v ruce, si vylámal zuby. Osmani i Napoleon, Vilém i Hitler. A mít
sny, byť v současnost vymyšlené ve Washingtonu a kvůli  nim shromáždit pod jeden
prapor  celou  Evropu,  je  skoro  málo.  Vietnam  a  Afghánistán  varuje.  Ale  jak  vidno,
Američané jsou nepoučitelní.                                                            Jaroslav KOJZAR

Dost bylo nekvalitních a drahých potravin!
Rostoucí  inflace představuje enormní  finanční  zátěž pro  mnoho domácností.  Vedle
růstu cen za bydlení, energie a dopravu, je velkým problémem zdražování potravin.
Řada  rodin,  seniorů  a  osamělé  žijících  občanů  už  má  problém  koupit  i  základní
potraviny!
Za rok 2021 vzrostly v ČR ceny potravin o 4,2 % napříč sortimentem. Výrazně zdražilo
např. pečivo i mléčné výroby. Ještě více rostou ceny našich zemědělských výrobků, ty
loni vzrostly dokonce o 9,8 %. Rozdíl spotřebních a výrobních cen je dán zejména
praktikami obchodních řetězců,  které na rozdíl  od západních zemí mají přirážku až

100 %. Jednoznačný problém z hlediska potravinové bezpečnosti  do budoucnosti  je
rozporná dotační politika EU i  české vlády. KSČM požaduje konec diskriminace a
rovný  p řístup  k zem ědělské  dota ční  politice.  Zaměření  se  pouze  na  malé
zemědělské farmy bude mít negativní dopad na konkurenceschopnost naší výroby. Na
pozadí deformované  zemědělské  politiky  EU  trpí  čeští  výrobci  i  spotřebitelé. Cílem
KSČM  jsou  kvalitní,  cenov ě  dostupné  a  české  potraviny!  Stop  dvojí  kvalit ě
potravin!
Pravicová vláda ODS + TOP09 + KDU-ČSL + STAN + Pirátů ani v této oblasti žádná
řešení pro občany nenabízí. V sousedních zemích se vlády alespoň snaží hledat cestu,
jak občanům pomoci. Např. Polsko od 1. února zavedlo nulovou sazbu DPH na velké
množství potravin. KSČM vyzývá vládu, aby realizovala opatření proti rostoucí drahotě
ve prospěch občanů i českých zemědělců.
KSČM podporuje podniky s komplexní výrobní strukturou jako základnu naší 
potravinové soběstačnosti a bezpečnosti. Řízené opuštění tlaku na soběstačnost je 
rovněž jednou z příčin rychlého zdražování.
KSČM  prosazuje  vznik  českého  distribu čního  řetězce  jako  protiváhu  řetězců
zahrani čních! Zem ědělská, zpracovatelská a prodejní družstva jsou stále  dobrým
a ve sv ětě osv ědčeným řešením!                                                     VV ÚV KSČM

Made in “banane“ Czech Republic
To bychom nebyli v České republice, kdyby se takové věci neděly někde jinde. Čím dál
více se ukazuje, že po více jak 30 letech budování demokracie jsme se dostali někam
na úroveň banánových republik, které aspoň ale mají banány, na rozdíl od nás. My už
nemáme téměř nic. Brambor je poskrovnu, uhlí musíme dovážet až z daleké Austrálie a
k olympiádě v Číně se vyjadřuje kde kdo, hlavně pak naši čelní představitelé v Senátu
nebo pravicová vláda. Člověk jen stěží chápe, jak je možné, že se do naší republiky po
lodi přepravuje od protinožců  uhlí,  kterého máme poměrně  dostatek. Hlava to určitě
mnohým z vás (stejně  jako mě)  nebere,  protože dovozem uhlí  z tak  vzdálené země
vzniká silná uhlíková stopa a republika nemyslí ani ekonomicky, ani ekologicky. Ať žije
zákaz  plastových  brček  a  kelímků,  které  jsou  bravurně  nahrazeny  dovozem  uhlí
z dalekých končin.
Člověk  by  to  vše  pochopil,  kdyby  se  naše  země  nacházela  v ekonomické  a
hospodářské krizi. Jenže my se v žádné takové krizi nenacházíme. Nacházíme se však
v silném společenském marasmu, který je často utvářen vládnoucími politickými a jinými
elitami.  Od  boje  s pandemií,  až  po  olympiádu v Číně  jsou  naši  někteří  zákonodárci
schopni vymyslet i nevymyslitelné. Například Senát se usnesl, že je nutné zahájit tvrdý
bojkot olympiády v Číně, protože se tam prý porušují lidská práva. A Senát šel nakonec
tak  daleko,  že  olympijské  hry  v Číně  přirovnal  k bojkotu  her  v Berlíně  roku  1936  a
Moskvě  roku  1980.  Nevím,  co  tím  chtěli  básníci  říci,  ale  na  obou dvou  zmíněných
olympiádách mělo Československo své zástupce. Bojkotování olympijských her v Číně
roku 2022 mi přijde hodně zahranou a leccos to naznačuje o duševním zdraví senátorek
a senátorů, ale je to jejich rozhodnutí. Začínám mít obavu, zda v Senátu sedí svéprávní
lidé.
  Dost  dobře  nechápu,  proč  se  kolem  současné  olympiády,  což  je  svátek  všech
sportovců,  dělá  takový ideologický humbuk. Když se ale podíváme do minulosti,  tak
onen humbuk je nám dosti vlastní. Ostatně jako odplatu jsme v roce 1984 bojkotovali
olympijské hry v Los Angeles. Navíc jsme se vždy přikláněli  k těm, kdo v dané chvíli
měli  ve  světě  navrch.  To  ale  dnes  neplatí.  Neustále  se  přikláníme  k politickým
stanoviskům USA, ale ve světě existují i další dvě velmoci, které začínají USA rázně
převyšovat. Jednou z oněch velmocí je Čína a proto se vede nová ideologická válka,
která  má  za  cíl  pozici  Číny  oslabit.  No  a  naše  politické  elity  ochotně  poslouchají.
Přetvářejí  tak  naši  suverénní republiku v ryze banánovou republiku, která bude plně
v područí USA.
  Nacházíme se na předělu. Po více jak 30 letech od konce studené války se na mám
na  obzoru  rýsuje  studená  válka  2.0.  Vše  do  sebe  pěkně  zapadá  od  konfliktu  na
Ukrajině,  který je  podobný střetu v době  kubánské raketové krize,  přes ideologickou
přestřelku  ohledně  konání  olympijských  her  v Číně,  která  je  podobná  bojkotu  her
v Moskvě roku 1980, až po nesmyslné dovážení uhlí z Austrálie, což v našich dějinách
nemá obdoby. Ve všech případech sloužíme jako ochotní pěšáci v nové studené válce a
to jen díky tomu, že se naše politické elity nedokázaly rázně oddělit od pupeční šňůry
vítězů předchozí studené války – USA.                                          Jan Klán
 Ze zápisníku kriminalisty - 2
 Je svátek svaté Anny a ve Škvorci je Anenská pouť, tedy i v sobotu tancovačka. Jde
tam z Přišimas i Jarda Nováček. Určitě tam budou i holky a kluci, které zná.  A opravdu
se tam setkal s kamarády, s kterými chodil do školy a byly tam i hezké holky. Tak se
docela bavil, s klukama vypil nějaké to pivo, ale byla i vodka a rum. No měl jí za krkem
docela pěknou. V jedenáct hodin zahrála kapela poslední kousek na rozloučenou a tak
si dal s klukama ještě jednoho panáčka a  vydal se domů, do Přišimas. Není to daleko a
i  když  po  ulici  trošku kličkoval,  tak  to  zvlád.  Když  už  byl  skoro  doma,  tak  se  mu
najednou  chtělo  si  odlehčit.  Vylez  na  mez  u  pole,  aby  ho  snad  někdo  na  ulici
nepřekvapil a vypustil přebytečnou tekutinu.  Najednou se podíval na druhou stranu a
uviděl, že babka Stehlice, tedy Stehlíková, ještě svítí a pobíhá v obýváku v noční košili.
Tedy babka, paní Stehlíková, je docela  pěkná, nikdo by jí nehádal, že jí bude skoro
osmdesát.  A Jarda dostal najednou chuť  se napít alespoň vody, lepí se mu jazyk na
patro.  Sleze  tedy  z  meze  a  jde  zaklepat  na  okno  u  paní  Stehlíkové.  Ta  jen  okno
pootevře a zeptá se kdo že to je. Jarda se ozve, ona ho poznala, kdysi chodil s její
vnučkou Alenou. Občas ho využívá i na nějaké drobné práce, jako třeba naštípat dříví,
vyměnit žárovku a tak. Je vyučenej řezník, dělá v masokombinátě a tam se s Alenou
seznámil, ona je o dva roky mladší. Nechodili spolu, jen se kamarádili a Jarda než se
vrátil z vojny, tak už byla vdaná.   Jarda babce řek, že byl ve Škvorci na zábavě  a
cestou domů, že upad a takhle špinavý, že domů jít nemůže, matka by vyváděla. Tak ho
babka pustila dovnitř a dala mu napít. (Tolik z první výpovědi Jaroslava Nováčka). V
neděli  dopoledne  sousedka  paní  Stehlíkové  se  divila,  že  po  dvorku  ještě  neběhají
slepice, no co, asi si přispala, je neděle. Ale  když slepice nebyly na dvorku ani v půl
jedné, tak to je něco divného, Aleně se asi něco stalo, jdu se podívat. Prošla na dvorek,
vzala za kliku od domku a není zamčeno, tak Alena musí někde být, na noc zamyká.
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Tak se pokouší jí zavolat, když najednou z obýváku slyší divné zvuky. Vejde, ale nikde
nevidí, tak jí volá, ale nikdo neodpovídá, jen ten divný šramot, odkud to je. Až se víc
zaposlouchá a ten šramot je ze sedačky, tak jí otevře a tam je schoulená Alena a těžce
dýchá. Okamžitě zavolá na záchranku a SNB. Během několika minut je tam příslušník
z místního oddělení VB a za chvilku za ním i záchranka, doktor a dva saniťáci. Běžná
prohlídka doktora, paní má asi zlomená žebra, možná i vnitřní krvácení, tak rychle do
nemocnice. Určitě se tam nezavřela sama, někdo jí asi pomoh a tak praporčík Valenta
okamžitě  volá   operačního  Okresního  oddělení,  aby  vyslal  výjezdovou  skupinu  a
vyrozuměl kraj, že se asi jedná o těžké ublížení na zdraví. Do hodiny je na místě, jak
výjezd okresu, tak i náčelník  1. odboru kriminální služby kraje podplukovník Mašek a s
ním  i  kapitán    Jelínek,  který  je  specialistou  na  násilnou  trestnou  činnost.  První
ohledání  místa  činu,  zajištění  skleničky s  daktylkama,  vyfotografování  sedačky,  ve
které byla paní Stehlíková několik hodin vězněna. Je jasné, že případ je pro kriminálku
kraje a tak hned v pondělí je jmenována vyšetřovací skupina kraje. Vedoucím je major
Vozáb, členy kapitán Jelínek, kapitán Švihlík, nadporučík Zuzka, nadporučík Houska,
kapitán Škvor a analitik kapitán Nohava, všichni z 1. odboru kriminálky kraje. Skupina
odjíždí do Přišimasy, kde na Národním výboru jim je přidělana jedna kancelář. První
zjištění je, že zábavy ve Škvorci se zůčastnilo i  několik  občanů  Přišimasy a tak se
jejich výslechy stanovuje časová osa každého z nich, kdy došel na zábavu, kdy odešel
a s kým. A tak se tam objeví i jméno  Jaroslav Nováček. Ze zábavy odešel s místními,
ale až když muzikanti balili nástroje a do Přišimasy šel sám. A protože má raní směnu
tak si pro někj kriminalisté jedou na druhou hodinu přímo do zaměstnání. Když jej
vyzvou, aby s nimi jel, vůbec se nezdráhá a  nevyptává se proč ho sebrali, určitě mu to
řeknou. Ale to už je je jasné, že se jedná o trestný čin těžkého ublížení na zdraví s
následkem smrti, paní Stehlíková zemřela, měla zlomená tři žebra, jedno jí propíchlo
plíci  a  otisky  na  skleničce  patří  podezřelému  Jaroslavu  Nováčkovi.  Bude  mít  co
vysvětlovat.  Jeho první výslech toho moc k události nepřinesl, vyslýchali se i další dva
podezřelí, ale ti měli dobré alibi,  protože v době kdy mělo k trestnému činu dojít, tedy
mezi 23.30 až 24.30 tak byli u jisté vdané mladé pani, kde byla i její kamarádka. Byli
tam již od  půljedenácté, protože v deset hodin odcházeli ze Škvorce, což jim potvrdili i
místní.  Vyšetřování všech svědků se protáhlo od pondělka až do pátku dopoledne,
kdy kapitán Novák předložil zprávu co se všechno udělalo, kdo se vyslech a s jakým
výsledkem. A upozornil na závažnou skutečnost, že Jarda Nováček má záznm, že v
práci v masokombinátě obtěžoval svojí kamarádku Alenu  Sýkorovou, která studovala
střední potravinářskou školu a ve třetím ročníku byla v masokombinátě na brigádě.
Když mu nebyla povolná, tak jí zavřel do mrazícího boxu. Měla štěstí, že tam šel jeden
ze  zaměstnanců  pro  půlky  vepřového,  že  jí  tam  včas  našel,  že  byla  jen  trochu
podchlazená. Případ vyšetřovala kriminálka okresu a Jarda dostal podmíněný trest.
Bude tedy nutnost ho znovu vyslechnout a důkladně jeho výpověď prověřit. Byl tedy
znovu předveden a byly mu předloženy další  důkazy,  tedy,  že  na noční košili  byly
zaištěny biologické a pachové stopy a ty vykazují  jeho přítomnost na místě  činu v
místch, kde by nemohly být, kdyby se nepokusil paní Alenu Stehlíkovou znásilnit. Na
základě zjištěných skutečností se Jarda ke všemu přiznal, jak vešel do domu, jak mu
přinesla vodu, jak najednou dostal chuť „na ženskou“ i to jak se bránila. Při tom mu
nadávala,  že  je  dobytek  a  ječela.  Řek  jí,  aby  držela  hubu  a  neječela.  Protože
nepřestala křičet, tak otevřel sedačku a strčil jí do ní. Pak už mu bylo jedno co tam v té
sedačce dělá a že jí asi není dobře. Na sedačku si potom asi na dvě hodiny lehnul a
vůbec mu nedošlo, že je tam Stehlíková. Když se mu udělalo trošku líp, tak se zvedl a
šel  domů.   Přímo  k  pohlavnímu  aktu  nedošlo,  byl  uspokojen  nějak  dřív,  proto  ty
biologické  stopy  na  její  noční  košili.  Obvinění  se  nebránil  a  tak  byl  spis  předán
vyšeřovateli  krjské správy s návrhem na  vzetí Jaroslava Nováčka do vazby a to z
kolizních důvodů, může se trestnímu stíhání vyhýbat, protože mu hrozí až vyjímečný
trest. Zároveň byl podán návrh na psychologické vyšetření. Vyšetřovatel i prokurátor
návrhu kriminalistů  vyhověli a obviněný byl ve vyšetřovací vazbě až do soudu. Byla to
dobrá práce celého týmu. L

Původcem viru COVID-19 je Jára Cimrman
  V letech 1915-1919 Jára Cimrman nějakou dobu údajně žil v Barceloně, u neznámé
varietní zpěvačky a tanečnice. Zde se též věnoval výzkumu virů, bakterií a epidemií,
protože chtěl s jejich pomocí zastavit 1.světovou válku. Počítal, že po nakažení všech
bojujících  stran,  všichni  vyhlásí  kapitulaci  a  po  podepsání  míru,  dostanou  od  něj
vakcínu na uzdravení. První vytvořený virus poslal Jára v roce 1917 ve Španělsku na
testy.  Ovšem  v laboratoři  utekly  myši  a  ty  pak  roznesly  virus  mezi  lidi.  Na  tzv.
Cimrmanovu španělskou chřipku zemřelo asi 50 milionů lidí. Super výsledek!
  Jára pak do konce války, to již bydlel v Praze, vyvinul nový virus, ovšem nemohl najít
dobrovolníky na testování. 90%-ní pravděpodobnost úmrtí se všem zdála jako velké
riziko.  Nevím  proč…  Jára  nakonec  otestoval  virus  sám  na  sobě.  Infikace  byla
úspěšná, ale vakcína proti viru selhala a tak Járu ohrožoval těžký zápal plic. Nakonec
pomohla  slivovice  od  strýčka  z Valašska,  v podobě  50.litrového  demižonu.  Virus
v souboji se slivovicí prohrál.
  Když se Cimrman vyléčil a vedle prázdného demižonu vystřízlivěl, uviděl na radnici
novou  československou  vlajku,  kterou  kdysi  sám  navrhl  a  vyrobil  ze  dvou  kusů
roztržených kalhot bílé a červené barvy a ozdobil  je modrými kalhotkami, které mu
v mládí, po nevinné procházce  po Petříně, věnovala vnučka Boženy Němcové.
  Bylo po válce, bylo jaro roku 1919. Jára spočítal podle složitého statistického vzorce,
že další světová válka bude za 100 let. Nemohl však tušit, že za měsíc v Německu
jistý desátník Hitler dostane průjem, při útěku na záchod zakopne, upadne na hlavu a
vyvolá válku již za 20 let.
  Jára  chtěl  virus  svěřit  té  nejmoudřejší  armádě,  což v té  době,  podle  něho,  byla 
čínská, neboť z Číny pocházeli v minulosti největší mudrci. Konzervoval virus, nazval
jej  COVID-19,  zkratka pro  Cimrmanův  Odzkoušený  VIrový  Destruktor a připsal  rok
výroby 1919. Čínské armádě pak přišel balíček s příkazem: „COVID-19, otevřít za 100
let!“ Čínská armáda tedy balíček uložila v laboratoři ve Wu-Chanu a v prosinci 1019 jej
otevřela. No a zbytek příběhu již znáte.
P,S. Známý český virolog v televizi říkal, že nejlepší zbraní proti koronaviru je zdravý
rozum. V tom případě je sousta lidí fakt v pr…li, nahraná bez šance.       Zdroj CR

Ze  života  Levicových  klub ů  žen  Kladno          .
Na krajské  poradě  LKŽ,  která se konala v lednu v Praze na ÚV KSČM, které se
zúčastnili  za  Kladno  ss.Hroníková,  Krčálová  a  Kůstka,  informovovala  krajská
koordinátorka  A.Grospičová o Plánu práce  Republikové rady LKŽ na příští měsíce
letošního roku. První by měla být oslava MDŽ, pravděpodobně na ÚV KSČM v pondělí
14.března. Za naše kluby se zúčastní ss,Hladká, Möstlová a Nyšová. Další akcí bude
vysázení  25  ks  růží  v Památníku  Lidice  a  předpokládá  se  i  umístění  Památného
stromu,  rovněž  v Lidicích.  Datum  bude  včas  upřesněn. A.Grospičová  připomněla
letošní 80.výročí  vyhlazení Lidic a požádala přítomné o zajištění účasti  na pietních
akcích. Celorepublikové setkání se uskuteční v hotelu ROXANA v Rokytnici. O termínu
se dosud  jedná.   V diskusi  informovala  předsedkyně  našeho  klubu  E.Hroníková  o
pietní  akci,  která  proběhla  před  Vánocemi  u  sochy Lidické  matky u  Kladenského

gymnázia. Členové Hroníková, Kůstka, Pokorná, Pokorný, Ulrich, Zvonařová, Zvonař,
položili květiny a po krátké vzpomínce a utrpení lidických žen a dětí, odjeli  do Lidic, aby
také na třech památných místech – U Památníku dětí,  u  hrobu Lidických mužů  a u
sochy Ženy s růží, položili květiny. Poslední akcí loňského roku byly návštěva dětského
rehabilitačního střediska „ZVONEK“, kde jsme pro děti předali dárky, které využívají na
výtvarné  práce.  Po  paní  vychovatelce  nám  děti  poslaly  přání  a  milý  dáreček.
Z kladenských spolků  a  klubů  jsme byli  jediní,  kdo na děti  nezapomněli. O dalších
akcích, které nše kluby budou mít v plánu práce v letošním roce budeme pravidelně
informovat.                                       Za LKŽ M.Möstlová

                                                          OV a MěR  KSČM 

               spolu s LKŽ  a Diaklubem Kladno

  srdečně zvou členky

 i sympatizující občany na

 okresní oslavu 

             MDŽ s pěknou hudbou

            v pátek 4. března 2022                 

od 14 do 17 hodin do sálu

Baráčnického domu Kročehlavy
Dáreček s překvapením  .

PÍŠETE NÁM 

 Pýcha disident ů, antikomunist ů, " BUĎŽESŮ " .
 A hrdý " buďžes " vytrval ve svém boji proti mírovému komunistickému socialismu.  Ale,
že ti "buďžesové" jsou sami na sebe secsakra hrdí, spíše trapně pyšní. Ti "buďžesové"
jsou pyšní na svoje dílo, na to, že ze slušných komunistických pionýrů, svazáků, udělali
své agresivní sametové mlátičky, opilce a narkomany. "Buďžesové" se radují úplně ze
všeho, co dnes u nás zavádějí . Radují se z poklesu vzdělanosti, ze lhaní v médiích, z
dekadence kultury,  z občanské nesnášenlivosti, radují se i  z naší účasti  ve válkách,
vedených  jejich  válečným  USA NATO paktem.  Obzvláště  pyšní  jsou  ti  sebeláskoví
"buďžesové" na svoje nebinární,  bezpohlavní,  homo a lesbo zaměřené mladé lidi.  V
neposlední  řadě  jsou  "buďžesové"  pyšní  také  na  desetitisíce  svých  celoživotně
nepracujících  flákačů,  které  rádi  sponzorují  a  pyšní  jsou  i  na  desetitisíce  svých
režimních  bezdomovců,  žijících  v  nedůstojných  podmínkách  na  ulici.  Ti  sametoví
"buďžesové" jsou sami sebou tak okouzleni, že sami sebe považují, za ostatním lidem,
nadřazené lepšolidi. "Buďžesové" sami sebe rádi oceňují, vyzdvihují, vyznamenávají a
pořizují si své "buďžesové" instituce, knihovny a  FÓRA. Dokonce si pro sebe , pro svoji
jedině správnou p r a v d u a pro svoji "budžesovskou" propagandu,  zprivatizovali  i
veřejnoprávní ČT financovanou koncesionářskými poplatky "nebuďžesů ". "Budžesovci "
udělají  vše pro to, aby si udrželi  svojí  minoritní  "buďžesovskou" režimní moc v naší
zemi. Dělají vše pro udržení svého "buďžesovského " mravně a intelektuálně u p a d a j
í c í h o plutokratického režimu, /lže se, krade se, korumpují se úředníci i pol. strany /. 
  Za boj proti vlastní soběstačné a svrchované národní s v o b o d ě, dostávají sametoví
"buďžesové"  vyznamenání  a  ocenění  i  od  své současné  západní  vrchnosti.  Ti  hrdí
"pravdoláskoví " a sebeláskoví "buďžesové", mají dokonce sklony inklinovat k diktatuře,
k válečným jatkám v cizích zemích, USA NATO paktem tam vedeným.
   Nepatřím  k  té  podivné  sortě  diktátorských  sebeláskařů,  "buďžesů  "a  jsem  tomu
nesmírně ráda, že mě můj intelekt v tomto směru nezradil. 
  Minorita těch sametových, separatistických, sebeláskařů , "buďžesů" může být na sebe
pyšná, jak jenom chce. Úctu občanské majority národa, v l a s t e n c ů  a odpůrců
západní  válečné  diktatury,  úctu  "nebuďžesů"  si  nikdy  ti  pyšní  intelektem  chudí
"buďžesové“ nezískají a ani si jí nikdy na nás "nebuďžesích" nikdy a ničím nevynutí  - a 
to je dobře .     Eva Dolejšová 

Opáčko z dějepisu 5 A
Václav byl vzděláván právě v našem blízkém okolí, v Budči. Měl
zřejmě  rád  veselou  společnost,  ale  křesťanství  ho  hluboce
ovlivnilo. Porozumněl úloze církve, vzděláním i vlastnostmi se od
současných vládců lišil. Vládl mírně, obezřele a úspěšně. O jeho
skutečném životě víme velmi málo, legendy ho vykreslují účelově
jako zbožného asketu. (Legenda Kristiánova nebo Widukindova.)
Rostoucí vliv Čechů mezi slovanskými kmeny  vadil Sasku, králi
Jindřichu I.  Ten ovládl dříve dominující Bavorsko a spolu s ním
vytrhl proti Praze. V roce 929 ji oblehl. Václav osvědčil statečnost

a také diplomatický talent. Uznal sice saský vliv, ale uhájil samostatnost. Jak bylo tehdy
zvykem, složil slib věrnosti a zavázal se ročně odvádět tribut 500 hřiven stříbra a 120
volů. (Tehdejší platidlo byly denáry - hřivna čítala 240 denárů. Taková jedna vesnička se
dala koupit za 60 hřiven.)  Získal za to saskou podporu, jejíž symbolem bylo založení
chrámu svatého Víta na Pražském hradě. Václav nechal budovat  kostelíky na dalších
svých hradištích.
 Na Václavovy úspěchy žárlil  jeho mladší bratr.  Od Václava dostal v Polabí  vlastní
okrsek  se  střediskem  ve  Staré  Boleslavi,  to  jeho  ambice  zdaleka  neuspokojovalo.
Neshody rozněcovali také družiníci obou bratrů. U příležitosti jakéhosi církevního svátku
a  na  usmířenou  pozval  Boleslav  Václava  a  jeho  družinu  na  hostinu.  První
staroslověnská  legenda  z  10.  století  vypráví,  že  ráno  se  Václav  jako  obvykle  šel
pomodlit do kostela, při čemž ho dostihl Boleslav. Václav se ohlédl a řekl. „Včera jsi mi
dobře posloužil bratře“. Ten však odpověděl.  „Nyní ti chci lépe posloužit“, a udeřil ho
mečem. Václav Boleslava srazil k zemi, přiběhli ale Boleslavovi druhové, jakýsi Tuna
Václava ťal  do  ruky.  Když se chtěl  skrýt  v  chrámě,  byl  dostižen Tunou a Česťou a
ubit.To se stalo pravděpodobně 28. září v roce 935. Byl to zločin a vyvolal neobyčejnou
úctu lidu k oběti, která přetrvává až dodnes.
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